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czechowice - Dziedzice, 02.03.2016 r.

Rady Osiedla,,Barbara"

obecni członkowie zarŻądu Rady osiedla,,Barbara":

. Andrzej Maj

. TeofilJanusz

. Jerzy Folwarczny

. KrYstyno WalicŻek

. Marek Pietrzyk.
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W dniu2 rnarca 2016r'W siedzib|e Rady osiedla ,, Barbara" odbyło sięroboEe Żebraniezarządu

Ro. PrzewodnjcŻący AndrŻej Maj poinformował, że Rada osiedla będzie pracować w pomniejszonym

ojednąosobęśkładŻie'PaniEdeltraUda8urejzazrnienilamiejsceŻarnjesŻkaniapoŻagranlceosiedla

',Barbara", 
prŻez co nie moźe pelnić funkcji członka zarŻądu Ro' Po zasięgnięciu opinii w Ult/]

poinformował, że nie przeprowadza się wyborów uzupełniających dopóki skład liczebnY prŻekracza

50% WybranYch ezlonków Ro.

Podczas spotkania omóWiońo sytuację Zs ,,silesia" przygotowanej do przeniesienia W mury

zsTiŁ im. s. stasŻica. omówiono też założenia, co do nowej lokalizacji Zespołu szkół Spec]alnych nr 4

W Czechowicach Dz., a takż€ .nożliwość przejęcia placówek p'zeŻ władze miasta, ewentllalnie

możliwość budowy nowej sjedzibyszkoły specjalnej oraz kosźty Ż Ęm ŻWiązane'

Kolejnym problemem jakiernu pośWięcono cŻas, to możliWość prŻeprogramowania sygna]iŻacj

świetlnej na skrŻyżowaniu dróg Węgjowej iTrauguita, abY poprawić beŻpieczeństwo piesŻych,

szczególnie dzieci uczęszczającYch do szkotY PodstaWoWej nr 2 W czechowicach _ Dz' Przewodniczący

poinforr.ował, że tematten przewija sięjuż od wielu lat' Dyrektor szkoły Podstawowej nr 2 i władŻe

Gminne wielok.otnie monitowaiyw sp.awiew/w sy8na!izacji świetlnej doWydziałU Dró€ w starostwie

Powiato\tuym.

ornóWiono przebieg zorganiŻowańego W grudniU rninionego roku śpotkania opłEtkowego

d a osób pot.zebujących z terenu osied'a ,,Barbara". Pani Krystyna Waliczek i Pan AndrŻej Maj wYrazili

zadowolenie z przeprowadzonej imprezy oraz zapowi€dziano kontynuację podobnych akcji

dla mie5zkańcóW Ro.

PrŻewodniczący przed'iawił informacje o przejęcjU od Kornpani] Węglowej na lzecŻ GminY

Czechowice_Dz.działek\^,.ejonieosiecllaPaszkowiec,któreslanowiądrogłichod.ikiosiedlowe'
Należy Żaplanować środki na rEmont tychże uliczek aby poprawić ich stan i bezpieczeństwo

m'eszkańców' Poinformował także o planach .emontu chodnika Wiodącego od Kolonii do ulicy

Kró owej ]adWigi !swuowanego pomiędzy osiedlem przy Ul. Braci sofkóW, a powstającym parkiern'

W drugim etapie W naŚtępnych latach planuje 5]ę wykonanie nowego chodnika od Ulicy Rumana

W k erunku ul. Braci sofkó\ł Wzdłuż terenu parku. Zaproponowano WYkonanie kladki dla piesŻych

łącŻącej teren parku z Ulicą Rumana w okolicach śkrzyżowania Ż ulicą Agreśtową'

Kończąc spotkanie prŻYpomniano o zbliżającYch się impreŻach środo\^Jiskowych _ Zawody

wędkarskie na t€renje stawu Kopalniok oraz impreŻa Ż okazji Dnia Dziecka ,zapa|eńcy 2aL6"

organizowana na terenie parku rekreacyjnego na osi€dlU Pófnoc'
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